
Felix

Možná se ještě neznáme, proto mi dovolte, 
abych se představil.

Jsem velikonoční zajíček Felix a ať se snažím
sebevíc, o Velikonocích se mi vždycky podaří
zaplést do nějakého průšvihu.

A zdá se, že ani letošní svátky jara se neobejdou
bez potíží…

Proto jsem poprosil o pomoc svůj oblíbený pořad Dobré zprávy a doufám, že se
nám podaří najít mezi diváky někoho, kdo by mi dokázal pomoci.

Chtěli byste se zapojit taky?

To by bylo báječné!

Stačí, abyste se přes QR kód podívali na stránky pořadu Dobré zprávy a ve
vysílání už se dozvíte všechny důležité informace.

Tak ahoj a brzy na viděnou!

Ahoj děti!


